

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-09-14

Tid: Torsdag 2006-09-14

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Föregående möte

§3. Runda bordet

- DP arrar nollrock i kväll och ohmsits på lördag.
- Chris har varit på möte med Spidera och diskuterat utformningen av hemsidan.
- Henhan har varit på möte med Lodin.
- Pontus berättade om en massa arr, bland annat hade F6 bastu i tisdags och gasque i kväll.

- Holma arbetar med budgeten.
- Jonas har varit på möte med utbildningsutskottet och diskuterat utformningen av kandidatarbetet.
- Per berättade om den senaste veckans nollningsarr som varit helt sjukt bra.
- Emelie och Farm fortsätter arbetet med mentorskapsprogrammet, har gett I tips eftersom de vill starta ett eget.
- Karin går på möten och hjälper Holma med budgeten.

§4. Sektionsmöte

Henhan bokar sal och ordnar en talman. Nollorna har undervisning fram till kl.17:00. Mötet börjar som vanligt 15:15 så de får komma när de har slutat.

§5. Info till nollorna

Styret ska presentera sig och kärnstyret informerar på måndag lv.3 kl.15:00. Karin kollar om vi kan vara i VR där nollorna haft föreläsning precis innan. Per ska informera nollorna om att det är viktig info på måndag eftermiddag så att de inte bokar upp något annat. Holma har mailat ut ill kärnstyret vad respektive person ska berätta om.

§6. Schema

Viktor Griph arbetar med att försöka få fram ett schema över hela läsperioden på SNF:s hemsida. Karin har problemet att det blir ont om plats på hennes kylskåp när man måste ha ett schema per vecka.

§7. Uthyrning av Focus

Ärik tar på sig att DP skriver in i kontraktet att: den som hyr måste tala med DP innan de söker tillstånd för en insynad sittning och att den som hyr står som brandlarmsansvarig ifall något händer i lokalen under uthyrningen. Dessutom kommer DP ta deposition även av föreningar på F framöver.

§8. Utbildning

Isabelle kollar upp om det finns några bra utbildningar som man kan låta DP och F6 åka på när de är nyinvalda och vad det kan kosta.

§9. Stipendier

Vi fortsätter diskussionen om att avsätta pengar i budgeten till stipendier för personer som gjort något bra för sektionen. Det är tänkt att sektionens medlemmar ska kunna nominera personer och att stipendiet delas ut i samband med Sektionens dag.

§10. Telefonen i Focus

Efter en väldigt kort överläggning kommer vi fram till att telefonen ska vara kvar. Den är flitigt använd av utbytestudenterna och det vore grymt att ta den ifrån dem. Holma kollar upp om det finns något billigare abbonemang.

§11. Britney

Henhan kollar på alternativa billigare försäkringar.

§12. Britney igen

Britney är sjuk och inlagd hos Toyota med ett allvarligt kopplingsfel. Per har försökt få tag på Toyota. Toyota har ringt en gammal bilnisse som står som köpare av bilen. Han i sin tur ringde Tommy som står som bilnisse på hemsidan. Summan av detta är att vi inte vet något om Britneys dagsform och Henhan som tillförordnad bilnisse ska kolla upp hur det är med henne.

§13. Pubrundans efterfest

Cirka 07:30 på fredagens morgon hälsade några (inte riktigt nyktra) medlemmar ur Styret nollorna välkomna till föreläsningen genom att bland annat hålla en Kvantföreläsning i GD-salen. Mellan 08:00 och någon obestämd tid på förmiddagen satt föreningsaktiva med på nollornas föreläsning och drack något som inte var vatten, vilket inte uppskattades av föreläsaren. Vi antar att denna diskussion angående alkohol och representation kommer att ta tid och skjuter upp den till budgetmötet måndag lv.5.

§14. Affischering

Emelie ordnar en skylt med regler för hur man får sätta upp reklam på Focus. Styret ger Emelie förtroendet att bestämma en bra plats för skylten.

§15. Informationsbroschyrer

Eftersom Henhan mailade ut broschyrerna så sent får han skylla sig själv för att så få har läst dem. Holma, som har varit duktig och läst dem, har gjort en lista med synpunkter som han typiskt nog har glömt hemma.

§16. Skarplotter

Sektionen får 10 skarplotter med 200 utskrifter per lott. Dessa är personliga och ska fördelas mellan föreningarna på ett rättvist sätt.

§17. Balen

Om inte fler biljetter säljs kommer balen att gå cirka 5000 back. NollK ska ha möte och diskutera om de kan skjuta in pengar för att täcka upp förlusten. Återkommer med svar till Styret så fort som möjligt.

§18. Sektionens dag

SNF är bekymrade och undrar vilka som arrar, vad det ska vara för typ av sittning och vem som betalar? Karin svarar att väldigt preliminärt är det F6 som arrar en finsittning sponsrad med pengarna avsatta för Sektionens dag.

§19. DP köper en ny klocka till Styretrummet

Finns inte så mycket mer att tillägga.

§20. Beslut

Beslut på att nollorna även städar korridoren utanför föreningsrummen då de städar Focus.

§21. Persienner

Jonas röstar för att vi köper in persienner till Styretrummet, alla andra emot.

§22. Signes

Kan snart införas som en stående punkt på mötena. Ett aktuellt ämne. På uppdrag från Karin sammanställer vi en lista på studenternas behov när Signes försvinner nästa vecka.

§23. Inbrott

Någon har slagit sönder en ruta i dörren in till Hilbert. Alla ska hålla ögonen öppna!

§24. Mötets avslutande

Äntligen!

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare